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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 
 

PROTOKOLL 

 

Kõrveküla           14.09.2022  

 

 

 

Aeg: 14.09.2022, algus kell 16.00, lõpp kell 17.30. 

 

Koosolekut juhatas: hariduskomisjoni esimees Janek Hoffmann. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa hariduskomisjoni liikmed: Janek Hoffmann, Andres Kuusik, Laura 

Tamme, Piret Siivelt, Tea Pendla, Anneli Kumar ja Agu Laas. 

Külalised: vallavanem Jarno Laur, sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev, 

haridusspetsialist Ene Liivamägi, arendusnõunik Tõnis Tõnissoo ja eelarvenõunik Elle 

Kaljurand. 

 

Päevakord: 

1. Üüri piirmäära kehtestamine (munitsipaaleluruumid); 

2. Arengukava 2022-2030 ja eelarvestrateegia;  

3. Hea Hariduse Fondi moodustamine; 

4. Jooksvad küsimused ja vaba arutelu. 

 

Kõik komisjoni liikmed on päevakorra poolt. 

 

1. Üüri piirmäära kehtestamine (munitsipaaleluruumid) 

Sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev tutvustab eelnõud. 

Tartu valla poolt kasutusse antavad eluruumid antakse suures osas kasutusse sotsiaalhoolekande 

seadusest tulenevate ülesannete täitmiseks. Samas on vallal mõned eluruumid, mille üürile 

andmine on mõistlik avalike teenuste osutamisega seotud isikutele. See määrus oleks siis selleks, 

et oleks alust küsida munitsipaaleluruumides elavatelt inimestelt üüri. Sotsiaalkomisjon tegi 

ettepaneku, et valla omandis olevate eluruumide üüri piirmäär võiks olla 4 eurot eluruumi igalt 

ruutmeetrilt. 

 

Komisjoni ettepanek: Komisjon toetab eelnõud koos sotsisaalkomisjoni ettepanekuga, et valla 

omandis olevate eluruumide üüri piirmäär on 4 eurot eluruumi igalt ruutmeetrilt. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

Koosolekult lahkub Andres Kuusik. 

2. Arengukava 2022-2030 ja eelarvestrateegia 

Arendusnõunik Tõnis Tõnissoo tutvustab arengukava ja eelarvenõunik Elle Kaljurand tutvustab 

eelarvestrateegiat. 

Vahepeal on toimunud piirkondlikud koosolekud külades kokku 11 koosolekut. Lisaks oli 

arengukava avalikul väljapanekul kaks nädalat. Esitatud ettepanekutele on lisatud ka 
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vallavalitsuse seisukohad. Piirkondlikel koosolekutel esitati igasuguseid küsimusi ja 

ettepanekuid, mis on ka kirja pandud, et jooksvalt neid lahendada. Avaliku väljapaneku ajal 

esitatud ettepanekud on ka lisana ära toodud ja juures vallavalitsuse seisukohad. Viimases 

verisoonis on sees kõik muudatused millele on viidatud kahes dokumendis ehk kõik täiendused 

on lõppdokumendis sees.  

 

Hariduse osas tuli ettepanek, et Raadile tuleks riigigümnaasium.  

Toimub pikem arutelu riigigümnaasiumi vajalikkuse üle Raadile. 

Hariduskomisjoni ettepanek: Raadi riigigümnaasiumi ettepanek välja võtta, kuna see ei toetaks 

Lähte Ühisgümnaasiumi jätkamist. 

 

Toimub pikem arutelu kiusamise ennetamise valdkonna kuuluvuse üle, et kas see peaks 

juhtimise alla kuuluma või õpikeskkonna alla.  

Hariduskomisjoni ettepanek: Tõsta tegevus „Kiusamise ennetamine haridusasutuste 

tegevusprogrammist“ mis asub „Tipptasemel haridusasutuste juhtimine” all „Inspireeriv 

õpikeskkond“ alla. 

 

Eelarvestrateegia haridusvaldkonna investeeringud: 

- Tabivere lasteaia rekonstrueerimise hange; 

- kuus lasteaiarühma Raadile aastal 2024; 

- Lähte ÜG rekonstrueerimine ja uus maja; 

- Raadi Haridusasutuse põhikooli osa valmimine; 

- spordihoone lisainvesteeringud; 

- jäähalli ja spordikooli katlamaja ehitus; 

- Põhja puiestee ja Muuseumi tee ühendamine; 

- Keskuse tee. 

 

Komisjon hääletab kogu Tartu valla arengukava dokumendi osas koos kahe 

parandusettepanekuga. 

Poolt 4, vastu 0, erapooletu 2 komisjoni liiget. 

 

3. Hea Hariduse Fondi moodustamine 

Sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev tutvustab eelnõud. 

Õigusakti vastuvõtmise põhjenduseks on kavatsus moodustada Hea Hariduse Fond, mille 

eesmärk on toetada haridusasutusi õppekavade täitmisel ja arendamisel, toetada haridustöötajate 

professionaalsele arengule ning haridusasutuste ja erinevate huvigruppide vahelisele koostööle 

suunatud projekte ja kõrge õppemotivatsiooniga, õppetöös häid ja väga häid tulemusi saanud 

õpilasi põhi-, gümnaasiumi- ja huvihariduse omandamisel. Fondi ei moodustata iseseisva 

juriidilise isikuna, fond loetakse moodustatuks vallaeelarves vastava kulu määramisega. Valla 

2022. aasta eelarves on fondi tarbeks ette nähtud 30 000 eurot.  

Komisjoni liikmed on tutvunud eelnõuga ja teinud omapoolsed parandused. 

 

Peale arutelu teeb komisjon järgmised ettepanekud: 

- taotlusvooru 1. veebruari kuupäev muuta 15. jaanuariks; 

- § 8 lg 2 ära võtta sõnastus  - üle 1000 euro.  

 

Komisjonile näidatakse ka SPOKU’s taotluse esitamist ja tutvustatakse hindamismaatriksit. 

 

Komisjon toetab eelnõud koos parandustega. 
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4. Jooksvad küsimused ja vaba arutelu 

- õpetajate päeva tähistamine valla koolides; 

- maakonna tunnustused Tartu valla õpetajatele; 

- hariduskomisjoni töörühma kokkusaamine. 

 

 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Janek Hoffmann       Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


